

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



中小企界別 — 商舖及零售業
SMEs – Shops and Retailers

銅獎 Bronze Award



肌膚閣有限公司 — MINT Organics
Skin Corner Limited – MINT Organics

肌膚閣有限公司專營天然及有機護膚品批發及零售，同時致力推行環保概念，希望建立可持續環境。公司員工的培訓及教育是公司運作的核心部分，透過分享環保議題及推出環保措施，公司希望引領團隊，推動更多消費者明白及響應環保。

Skin Corner Limited strives to create a sustainable environment by offering natural and organic beauty products to consumers and implementing different green initiatives. Staff training and education is the core part of its business operation. The company hopes to extend this green message to all its consumers through sharing with staff members on environmental topics and introducing environmental initiatives.



重用展架、裝飾、產品瓶及信封，減少棄置廢物。

Reusing exhibition racks, decorations, product bottles and envelopes to minimise waste disposal.



公司從來不提供膠袋予顧客，並推出環保袋租借計劃，鼓勵顧客循環再用。Encouraging customers to use recycled bags by introducing a tote bag borrowing scheme, and never offering plastic bags to consumers.



善用日光及於門市採用LED燈具，減少用電。

Maximising the use of natural lighting and using LED lighting in retail outlets to reduce electricity consumption.